

"طالما الله عاطيني صحة وفيي شرش بينبض هالخيمة ما بتسكر إلا ما يرجعو ولادنا" قالت أوديت لـ غازي بيوم ماطر.

وبيوم ١٦ أيار ٢٠٠٩ كانت قاطعة باتجاه الخيمة. بعيونها كان في تصميم وأمل وعمر من النضال.

الخيمة بعدا ناطرة، وفيها ناس ناطرين تيرجعو ناس الصور المعلقة عاجنباتها.

انكسر الوتد وبقيت الخيمة.

تحية صغيرة من وداد حلواني إلى أوديت سالم وعبرها إلى جميع أمهات وزوجات وعائلات ضحايا الإخفاء القسري في لبنان والعالم. وثائقي – المدة: ١٦ دقيقة.

On a rainy day, Odette looked at Ghazi and said "For as long as I live, I'll keep the tent-sit-in going until our children return".

On May 17th. Y. 19, while she was crossing towards the tent... her eyes filled with determination, hope and a life time of struggle...

The tent holds on, so do the families who still await the return of the persons in the pictures...

A symbolic greeting from Wadad Halwani to Odette Salem, and through her to all mothers, wives and families of victims of forced disappearance in Lebanon and anywhere else in the world.

Documentary – duration: 17 minutes.